

## Tajuk 1 Pengenalan Ilmu Ketamadunan Dalam Pembinaan

Alkitab panduan kajian dengan bahagian untuk awal, pertengahan, dan maju pembaca. Sertakan komen pada keseluruhan buku wahyu, amaran akhir dan janji-janji dari Tuhan. Ayat Suci adalah termasuk untuk lebih baik mengintegrasikan komentar dengan Alkitab.

Buku ini dibahagikan kepada dua bahagian utama; Bahagian I - Tasawuf: Serangan dan Sanggahan dan Bahagian II -Kritikan Rasul Dahri: Penilaian Semula. Menerusi perbincangan dalam Bahagian I, penulis menyanggah semula pelbagai pertuduhan dan tohmahan yang dilemparkan terhadap tasawuf. Tujuannya untuk membersihkan fitnah yang dipalitkan kepada tasawuf secara kritis melalui wacana intelektual demi mempertahankan kebenaran dan kesucian tasawuf di sisi Islam. Bahagian II pula secara khusus untuk menepis dan menjernihkan cercaan dan cemuhan yang ditusuk oleh Rasul Dahri terhadap tasawuf menerusi bukunya, *Bahaya Tarikat Sufi/Tasawuf Terhadap Masyarakat* (1998). Hujah yang dikemukakan menerusi buku ini bertujuan membuktikan kebenaran dan kesucian tasawuf selain hujah yang mempertahankan tasawuf daripada belunggu pelbagai fitnah yang menyebabkan pandangan serong dan kefahaman keliru masyarakat.

'Kerjaya Dalam Bidang Perhotelan' merupakan buku panduan kepada para pelajar yang berminat dalam bidang perhotelan. Buku ini menjelaskan ciri-ciri tugas bidang perhotelan, sektor-sektor perhotelan dan cara membuat pemilihan yang sesuai dalam bidang perhotelan. Buku ini mengandungi 30 bab yang menerangkan aspek-aspek penting tentang sektor perhotelan. Bab-bab dalam buku ini banyak memberi pendedahan kepada para pelajar tentang kelayakan dan pengalaman yang diperlukan untuk menceburi kerjaya perhotelan.

Islam feminisme barat dan sastera Melayu

AWAS ANCAMAN ORIENTALIS KEPADA KITA

Dewan sastera

Gender dalam sastera Melayu

Ikon kesusasteraan

Civilization and Old Friends

*Buku ini menghimpunkan koleksi artikel yang berkaitan dengan kursus-kursus yang diajar oleh para pensyarah dalam Gugusan Pengajian Liberal di Pusat Penataran Ilmu dan Bahasa (PPIB), Universiti Malaysia Sabah (UMS). Memahami kelompangan dokumentasi yang menghimpunkan pelbagai disiplin ilmu dalam satu buku, maka penerbitan ini dihasilkan dengan harapan dapat menyediakan sumber rujukan kepada para pelajar yang mengambil kursus-kursus elektif di PPIB khususnya Pengajian Liberal. Buku ini diharapkan bermanfaat kepada para pelajar dari institusi lain baik dari institusi pengajian tinggi awam (IPTA) mahupun institusi pengajian tinggi swasta (IPTS) yang turut menawarkan pengajian umum atau liberal dalam struktur pengajian akademik masing-masing. Buku ini juga sesuai untuk para akademik dan penyelidik dalam bidang berkenaan. Walaupun bersifat agak ilmiah dengan perincian konsep-konsep dari perspektif serta epistemologi ilmu tertentu, buku ini juga difikirkan sesuai untuk bacaan santai kerana citranya berkonsepkan pengajian global dan pengetahuan umum yang diharapkan mampu dimanfaatkan oleh masyarakat sejagat.*

*ORIENTALIS menjengah dunia dengan matlamat untuk mendalami ilmu ketimuran. Kehadirannya untuk memperkasa ilmu sedia ada dirai sarjana seluruh dunia. Lalu, khazanah Dunia Timur mula dibongkar dengan penuh teliti. Dan tentulah Islam serta masyarakatnya yang menjadi kajian utama. Namun, para orientalis ini tidak semuanya hadir dengan matlamat untuk mengkaji secara objektif. Suntikan pandangan peribadi yang menyeleweng daripada fahaman Islam sebenar menular dengan rancaknya di dalam karya-karya mereka. Tidak dapat dinafikan yang kehadiran mereka ini hanya menambahkan keclaruan dalam keilmuan Islam. Kesannya terpalit pada pemikiran generasi Islam yang gagal untuk memahami agama ALLAH ini dengan baik.*

*Relations between China's and Malaysia's Islamic culture.*

*Panduan Kajian Alkitab dengan Wayhu dalam Bahasa Biasa (BSR-M)*

*Pemikiran Mahathir Mohamad*

*kertas 1 dan 2*

*Terjemahan dan Anotasi*

*Visual Pelangi Sejarah Tingkatan 4*

*On Malay literature in the perspectives of feminism and Islam.*

*Issues on social aspects of Islam and Malay civilization; collected articles.*

*This important and comprehensive work of 18th-century Islamic religious thought written in Arabic by a pre-eminent South Asian scholar provides an extensive and detailed picture of Muslim theology and interpretive strategies on the eve of the modern period.*

*Dari jendela Islam*

*Tamadun Islam dan tamadun Asia (TITAS)*

*Pengenalan kepada pengurusan konflik antarabangsa (UUM Press)*

*Pengenalan tamadun Islam dalam pendidikan*

pemikiran global 11 sasterawan negara Malaysia

Tamadun Islam dan tamadun Melayu

**Issues on Islam and science referred to civilization in Malaysia.**

**Siri Visual Pelangi KBSM diterbitkan khas untuk memudahkan pemahaman murid terhadap sesuatu mata pelajaran. Persembahan teks dalam bentuk rajah, carta, jadual, dan gambar foto yang menarik dapat mencungkil minat murid untuk belajar di samping merangsang kreativiti mereka. Susunan teks yang lengkap dan sistematik berdasarkan Huraian Sukatan Pelajaran yang terbaharu membolehkan murid menguasai mata pelajaran dengan mudah. Soalan yang pelbagai pula dapat merangsang murid berfikir secara kritis dan kreatif.**

**Mawlānā ‘Ubayd Allāh Sindhī, selepas ini disebut “Shaykh” berpendapat bahawa kitab Ḥujjat Allāh al-Bālighah, selepas ini disebut “Ḥujjat Allāh” bukannya kitab fikah, bukannya kitab taṣawūf dan bukan juga kitab tafsir. Kitab ini dikarang oleh Shāh Walī Allāh untuk menerangkan rahsia agama dan hikmahnya terkandung dalam ḥadīth-ḥadīth Nabi (S.A.W.). Dengan tujuan ini, maka semua ḥadīth ṣaḥīḥ dalam Islām tidak terkeluar daripada kandungan kitab ini; tetapi apabila pengarangnya mentafsirkan ḥadīth-ḥadīth ini secara ‘aqli, kebanyakan orang yang tidak memahaminya menganggap bahawa kitab Ḥujjat Allāh tidak merangkumi semua ḥadīth, sedangkan yang sebenarnya tidak demikian. Malah kitab ini dari awal hingga akhir merangkumi daripada ḥadīth-ḥadīth ṣaḥīḥ dalam Islām. Shaykh berpendapat, pengarang kitab ini meninggalkan kepada kita banyak karangan. Bagi setiap bidang ilmu terdapat satu kitab, tetapi untuk memahami kitab-kitab itu para pembaca perlu memahami kitab Ḥujjat Allāh ini. Sesiapa yang tidak memahami kitab Ḥujjat Allāh ini tidak mendapat habuan untuk memahami kitab-kitab lain yang ditulis oleh Shāh Walī Allāh. Tambahan pula, kebanyakan karangan beliau adalah dalam bahasa Parsi kecuali kitab Ḥujjat Allāh, kerana Shāh Walī Allāh berada pada zaman pemerintahan Sultan ‘Ālamgir yang mengiktiraf bahasa Parsi sebagai bahasa rasmi. Hanya kitab Ḥujjat Allāh ditulis dalam bahasa ‘Arab supaya dapat disebarkan kepada seluruh umat Islām, penyebarannya tidak dikhususkan kepada umat India sahaja. Pengenalan ini dipetik daripada nota tulisan tangan oleh Ḥaji Nīk ‘Abdullāh bin Ḥaji Wan Mūsā dari Kota Bharu, Kelantan. Beliau belajar kitab Ḥujjat Allāh daripada Shaykh semasa mereka berada di Makkah. Salasilah pembelajaran kitab Ḥujjat Allāh al-Bālighah ini diterima secara bermata rantai daripada guru kami Shaykh Muḥammad Ṣālleh Fikrī bin Ḥaji Wan Mūsā, [lihat lampiran 4] dan abangnya Ḥaji Nīk ‘Abdullāh bin Ḥaji Wan Mūsā, [lihat lampiran 3] Kubang Pasu, Kota Bharu, Kelantan daripada gurunya Shaykh ‘Ubayd Allāh al-Sindhī al-Dihlawī [lihat lampiran 2] daripada gurunya Shaykh al-Hindī Mawlānā Maḥmūd bin Ḥasan al-Deobandī daripada Shaykh al-Islām Mawlānā Muḥammad Qāsim al-Nanutawī daripada Shaykh Muḥammad Ishāq al-Dihlawī daripada neneknya sebelah ibu iaitu Imām ‘Abd al-‘Azīz al-Dihlawī daripada ayahnya Al-Imām Ḥakīm al-Hind al-Shaykh Walī Allāh bin ‘Abd al-Raḥīm al-Dihlawī. Kepakaran Shāh Walī Allāh dalam pelbagai bidang ilmu Islām diterangkan secara ringkas oleh Shaykh Muḥammad Ṣālleh Fikrī bin Ḥaji Wan Mūsā, al-Walī Allāhiyah dalam lampiran [1] yang kami sertakan di akhir buku ini. Semua huraian dalam [] yang ditaip condong adalah huraian oleh Mawlānā ‘Ubayd Allāh al-Sindhī yang dicatatkan oleh Ḥaji Nīk ‘Abdullāh bin Ḥaji Wan Mūsā yang kami terjemahkan ke bahasa Melayu, melainkan catatan yang dinyatakan penulisnya. Sekian.**

**Shāh Walī Allāh of Delhi's Ḥujjat Allāh al-Bālighah**

**Dewan masyarakat**

**Konsep dan sistem pendidikan jarak jauh**

**pendekatan bersepadu dalam tradisi pengajian Islam**

**Tamadun Islam**

**Menyingkap rahsia kegemilangan tamadun di barat**

*Historical development of Islam and civilization in Andalusia.*

*Buku Tamadun Islam dan Tamadun Asia (TITAS) ini merupakan buku ilmiah yang menerangkan tentang ilmu ketamadunan, terutamanya tentang tamadun-tamadun di Asia termasuk budaya dan falsafahnya. Buku ini menumpukan kepada perkembangan Tamadun Islam serta interaksinya dengan tamadun-tamadun dunia yang lain. Ia juga menonjolkan Tamadun Islam sebagai contoh utamanya. Buku ini menepati sukatan pelajaran pengajian Tamadun Islam dan Asia yang diwajibkan kepada para penuntut di Universiti Awam (UA) dan Universiti Swasta (US). Buku ini bertujuan untuk mempercambahkan perbincangan berkaitan ilmu ketamadunan di institusi pengajian tinggi dan membuka minda penuntut tentang pengajian dunia dan memahami aspek-aspek penting ilmu ketamadunan. Pengajian ini juga akan merintis jalan ke arah pemikiran global, kritis, rasional dan terbuka. Setiap bab menyentuh tentang aspek-aspek penting ketamadunan termasuklah sejarah, agama dan falsafah, tradisi dan budaya asli serta kedatangan Barat dan pengaruhnya. Buku ini juga mampu memberi pengetahuan dan gambaran betapa masyarakat Asia umumnya dan masyarakat Islam serta masyarakat Melayu khususnya telah pun mempunyai tamadun sendiri yang unggul dan sesuai dengan keadaan semasa. Oleh itu, diharap buku ini dapat memberi pengetahuan dan pemahaman yang baik tentang keseluruhan konsep dan ilmu ketamadunan.*

*Collective biography of Malaysian authors and their works.*

*Islam hadhari menangani gelombang globalisasi*

*Pengajian Tamadun Islam - Edisi Ke-2*

*Mantik, matematik, dan budaya ilmu*

*Kerjaya dalam bidang perhotelan*

*Nordi Archie*

*A Comparative Approach to Imperial Culture and Representation in Eurasian History*

*History and relations between Islamic civilization and Malay civilization in Malaysia.*

KESYUKURAN yang setulus dan tidak ter ~ kira dirafakkan ke hadrat ALLAH kerana dengan keizinan-NYA jua buku Merintis Kecemerlangan Islam: Sumbangan, Cabaran dan Masa Hadapan Umat Muhammad ini dapat disempurnakan penulisannya. Selawat serta salam ke atas junjungan besar Nabi Muhammad, pembawa obor kebenaran dan pembina tamadun insan sejagat. Selawat dan salam juga kepada para sahabat, keluarga serta pengikut baginda hingga ke hari kiamat. Buku ini ditulis berdasarkan satu hasrat iaitu sebagai pelaksana amanah agar ilmu yang sedia ada walaupun sedikit, dapat disebarluaskan. Ia juga merupakan satu realisasi daripada arahan Rasulullah yang menggesa “ sampaikanlah daripadaku walaupun satu ayat. ”

MUKADIMAH SOLAT SEMPURNA Solat adalah ibadah utama selepas kesaksian terhadap keesaan Allah dan kerasulan Nabi Muhammad. Membandingkan ibadah solat dengan ibadah-ibadah lain mungkin dapat menjelaskan keunikan dan keutamaannya. Solat untuk Semua Ibadah zakat memerlukan material berupa harta kekayaan yang mencukupi jumlahnya dan sebahagiannya perlu cukup kiraan setahun tempoh pemilikannya. Beruntung mereka yang dikurniakan limpahan harta kekayaan hingga berpeluang mengerjakan ibadah yang mulia ini. Namun bagaimana pula mereka yang tidak berharta atau tidak mampu mengeluarkan zakat? Pasti timbul rasa terkilan bagi mereka yang berpendapatan rendah atas kegagalan melaksanakan tuntutan Allah ini. Namun, berbeza dengan solat, ia diwajibkan ke atas siapa sahaja yang mencapai usia matang tanpa mengira status kehidupan mahu pun kekayaan. Kelayakan minima solat ini membolehkan ibadah ini dilakukan oleh semua orang Islam. Solat, Peleraian Status Sosial amat mengharukan apabila melihat jemaah di dalam masjid yang menunaikan solat bersama tanpa mengira pangkat dan darjat. Seorang kaya yang berjubah mahal bersolat di samping seorang tukang kasut berbaju lusuh. Seorang menteri berpangkat tinggi sujud di sebelah seorang penganggur entah dari mana. Walau berbeza darjat dan kasta, namun mereka menyembah Tuhan yang sama, bersujud kepada seorang Pencipta yang satu. Menakjubkan, bagaimana ibadah solat ini merungkai segala ikatan egonisme dan melerai tembok materialis yang memisahkan seorang manusia dengan manusia yang lain. Namun dalam solat, mereka hanya hamba-hamba Allah yang bersujud kepada-Nya. Membezakan kedudukan mereka, hanya ketakwaan. Solat, Perniagaan Tanpa Modal Ibadah haji yang dikerjakan berpuluh ribu manusia di Makkah setiap tahun adalah syiar global Islam di dunia. Ia simbol universal agama Islam dan umatnya. Namun, ibadah haji menuntut keperluan yang tinggi dari segi kos perjalanan yang meningkat setiap tahun dan peruntukan masa yang sukar dipenuhi. Malah kepadatan kuato jemaah haji yang ditetapkan oleh kerajaan Arab Saudi juga menjadi penghalang kepada seorang Islam menunaikan ibadah teragung ini. Natijahnya tidak ramai yang berpeluang mengerjakan haji, dan kalau pun berpeluang, tiada jaminan ibadahnya sempurna. Justeru, ibadah haji adalah tuntutan yang memerlukan modal terlalu besar untuk dilakukan, sekali gus menyekat penyertaan ramai individu Muslim. Tetapi sebaliknya bagi solat. Ia adalah satu-satunya ibadah berganjaran besar tanpa memerlukan modal besar. Solat tidak menuntut kos pengangkutan yang tinggi kerana ia boleh dilakukan di mana sahaja. Justeru, ia juga tidak perlu dihadkan dengan kuato tertentu kerana tempat solat tidak ditentukan pada suatu negeri tertentu. Rasulullah pernah menceritakan mengenai kelebihan baginda dan umatnya dibandingkan dengan para nabi dan umat mereka yang lain. Antara kelebihan itu ialah Allah menjadikan seluruh muka bumi ini tempat bagi orang Islam menunaikan solat. Solat, Pintu Pertama ke Syurga Ibadah yang diwajibkan ke atas orang Islam adalah anak kunci bagi mereka membuka pintu-pintu syurga dan mengunci pintu-pintu neraka. Setiap ibadah yang dilakukan dengan sempurna melayakkan seorang hamba bergerak hampir kepada Allah dan syurga-Nya. Pada ibadah zakat terdapat pintu untuk dibuka, pada ibadah haji dan umrah juga terdapat pintu untuk ke syurga. Begitu juga dengan ibadah-ibadah yang lain. Namun begitu, solat mempunyai kedudukan istimewa kerana ia adalah pintu pertama yang perlu dibuka sebelum sampai kepada pintu-pintu lain. Rasulullah pernah berpesan bahawa amalan pertama yang dihitung ialah solat. Sekiranya solatnya baik, dia akan berbahagia dan beruntung. Sekiranya rosak, dia pasti menyesal dan rugi. Ini memberikan gambaran jelas mengenai keutamaan solat dibandingkan dengan ibadah-ibadah yang lain. Tidak kira berapa juta ringgit disumbangkan sebagai sedekah atau zakat, tidak kisah berapa kali seorang itu menunaikan haji dan umrah, sekiranya dia meninggalkan solat, semua ibadah yang lain tidak berguna. Ironiknya, ibadah paling tidak eksklusif, tanpa modal dan kelihatan terlalu mudah inilah yang paling bernilai di sisi Allah. Mengapa tidak, semua orang boleh membayar zakat, menunaikan haji, berpuasa dan mengucapkan syahadah. Namun tidak semua orang mampu menjaga waktu solat fardu yang perlu dilakukan setiap hari. Solat adalah connection langsung seorang hamba kepada Penciptanya tanpa perantaraan material atau manusia lain. Hanya takwa dan iman yang mampu menggerakkan seorang hamba menyembah-Nya lima waktu setiap hari. Mencari kesempurnaan dalam solat, pembaca perlu terlebih dahulu memahami, solat adalah ibadah paling istimewa. Ia adalah talian pantas untuk terus berhubung dengan Allah. Solat adalah ibadah unik yang perlu dipelihara dan dikerjakan dengan sempurna. Hanya dengan memahami hakikat ini, seorang hamba dapat berusaha mendirikan solat dengan sempurna. Catatan Penulis Buku Solat Kalis Zaman Buku ini bukan buku pertama saya dalam subjek solat, malah yang ketiga. Sebelum ini saya menulis buku Soal Jawab Remeh Temeh tentang Solat dan Ensiklopedia Solat. Kedua-dua buku ini membahaskan solat dengan cara berbeza. Buku pertama berbentuk soal jawab dan buku kedua pula adalah buku rujukan lengkap bergambar. Melalui konsep soal jawab, saya dapat mengetengahkan pelbagai persoalan yang biasa dialami siapa sahaja dalam solat. Metode ini tidak memerlukan saya menghuraikan satu persatu bab solat dari awal hingga akhir. Sudah tentu pembaca yang sudah mengerjakan solat berpuluh tahun juga tidak berminat mengetahui perkara terlalu asas dalam solat. Tetapi persoalan yang sering dihadapi pembaca adalah perkara yang remeh. Misalnya, kebanyakan pembaca sudah mengetahui semua rukun dalam solat, tetapi masih keliru apa yang perlu dilakukan sekiranya meninggalkan satu atau dua rukun atau terlebih rukun. Justeru, berdasarkan maklum balas pembaca buku ini, saya rumuskan teknik soal jawab berdasarkan senario ini lebih mudah diterima pembaca. Ensiklopedia Solat pula adalah buku rujukan yang padat dengan gambar sebagai panduan pembaca. Pengalaman menulis buku, artikel dan rencana sebelum ini menyedarkan saya betapa sukarnya menggambarkan peristiwa atau perbuatan melalui tulisan. terutama apabila terpaksa menerangkan kadar perbuatan, kadar masa dan jarak. Sudah tentu keadaan ini berlaku kerana pemahaman setiap orang berbeza bagi perkara yang subjektif seperti ini. Namun begitu, melalui Ensiklopedia Solat, semua masalah itu dapat diselesaikan melalui gambar fotografi dan lukisan. Pembaca tidak perlu lagi memeningkan kepala membaca ulasan panjang lebar. Lihat sahaja pada gambar-gambar, dengan mudah ilmu dapat disampaikan. Saya kira ini adalah buku panduan solat terlengkap dan interaktif pernah dihasilkan dalam bahasa Melayu. Anda Bertanya Ustaz Menjawab mengenai SOLAT... Berbekalkan pengalaman mendidik dua ‘ anak ’ yang berbeza kelebihan dan kekurangan, memberikan kelebihan besar bagi mendidik ‘ anak ’ ke tiga. Buku yang berada di tangan pembaca kini adalah gabungan dua metode berbeza yang disatukan. Keistimewaan metode soal jawab disatukan bersama kelebihan panduan bergambar, serta ditambah pula dengan susun letak berkonsepkan majalah. Tidak cukup dengan itu, buku ini dipersembahkan dalam empat warna. Semua kelebihan ini menjadikan buku ini begitu istimewa. Bukan mudah bagi sebuah penerbitan tempatan menerbitkan buku agama seperti fikah semewah ini kerana kos yang tinggi. Namun PTS melangkah dengan berani apabila memutuskan menghasilkan buku agama dengan spesifikasi menyamai buku memasak, majalah hiburan dan buku-buku mewah lain. Hilang Separuh Nyawaku Sejarah penghasilan buku ini dramatik. Pertama kali disusun letak, ia dibuat dalam hitam putih. Namun pihak pengurusan PTS meminta buku ini dihasilkan berwarna. Sudah tentu saya sebagai penulisnya paling teruja. Kerana itu, kerja-kerja susun letak yang terpaksa dilakukan semula, saya lakukan sendiri di pejabat dan di rumah. Lebih dua bulan saya mengorbankan tidur malam semata-mata demi buku ini. Akhirnya ia siap juga. Namun apakan daya, ujian melanda apabila komputer riba yang mengandungi semua fail buku ini dicuri! Hilang separuh nyawaku... Buku pada tangan anda ini adalah rekaan ke tiga selepas kecurian itu. Malah susun letak yang terakhir ini juga terpaksa dilakukan penambahbaikan sebanyak tiga kali bagi menjamin mutu dan kualitinya. Saya mendoakan agar kerja keras saya dan rakan-rakan yang berhempas pulas menyiapkan buku ini diterima sebagai amal kebajikan buat kami di negeri sana nanti. Selamat Bersolat dengan Sempurna

Fitnah Sufi : Fatamorgana Tasawuf Fenomena Tarekat (Penerbit UM)

9-10 September 2002, Putra World Trade Centre, Kuala Lumpur : Malaysian Human Rights Day 2002

kesinambungan gelombang keintelektualisme Melayu global dari Munshi Abdullah dan Za'ba

Tamadun Islam di Malaysia

Anda Bertanya Ustaz Menjawab Mengenai Solat (Edisi Kemas Kini)

Proceedings of the Conference on Human Rights and Education

Issues on feminism and literature in Malaysia; collection of articles.

Bab 1; Konsep pembelajaran -- Bab 2; Fitrah manusia -- Bab 3; Teori-teori perkembangan -- Bab 4; Teori berkaitan kemahiran berfikir -- Bab 5; Kemahiran dan proses berfikir -- Bab 6; Jenis-jenis pemikiran --

Bab 7; Perbezaan individu -- Bab 8; Personaliti dan konsep sendiri -- Bab 9; Konsep pengajaran dan pembelajaran -- Bab 10; Proses pembelajaran -- Bab 11; Gaya pembelajaran -- Bab 12; Teori-teori

pembelajaran -- Bab 13; Tingkah laku bermasalah.

The claim by certain rulers to universal empire has a long history stretching as far back as the Assyrian and Achaemenid Empires. This book traces its various manifestations in classical antiquity, the Islamic world, Asia and Central America as well as considering seventeenth- and eighteenth-century European discussions of international order. As such it is an exercise in comparative world history combining a multiplicity of approaches, from ancient history, to literary and philosophical studies, to the history of art and international relations and historical sociology. The notion of universal, imperial rule is presented as an elusive and much coveted prize among monarchs in history, around which developed forms of kingship and political culture. Different facets of the phenomenon are explored under three, broadly conceived, headings: symbolism, ceremony and diplomatic relations; universal or cosmopolitan literary high-cultures; and, finally, the inclination to present universal imperial rule as an expression of cosmic order.

Merintis Kecemerlangan Islam

Islam dan sains dalam pembangunan tamadun

sains dan teknologi

Budaya dan pemikiran dalam masyarakat global

Huraian Hujjat Allah Al-Balighah

Tamadun Islam dan Tamadun Asia (TITAS) (UUM Press)

Proceedings of the Conference on Human Rights and Education 9-10 September 2002, Putra World Trade Centre, Kuala Lumpur : Malaysian Human Rights Day 2002 Tamadun Islam dan

Tamadun Asia (TITAS) (UUM Press) UUM Press

On management of international conflict and peace-building.

Role of Muslim scholars in development of philosophy and mathematics; collected articles.

Universal Empire

Termodinamik Gunaan untuk ahli Teknologi Kejuruteraan

Psikologi Pendidikan

Malaysia dan China

Konsep tamadun Islam

Pembinaan tamadun manusia fasa awal

*Civilization.*

*Thoughts of Munshi Abdullah, Za'ba, and Mahathir Mohamad on socioeconomic conditions, politics, culture, Islam, and Malay nationalism.*

*The Conclusive Argument from God*

*PENGAJIAN LIBERAL DAN KELANGSUNGANNYA DALAM LANDSKAP PENDIDIKAN NEGARA*

*Rekacipta & Inovasi Dalam Perspektif Kreativiti*

*Islamiyat*

*prosiding*